
Informationsmöte för medlemmar i KFUM Sundsvall basket. 230710 

 

Det närvarar 49 stycken på mötet. 

* Andre hälsar välkommen och går igenom agendan. 

* Andre går igenom PP bild för bild. 

Frågor på PP: 

• Försäljning, vad menas? 

Svar: Till exempel Newbody och Restaurang chansen. 

 

• Egna arrangemang, vad menas? 

Svar: USM, läger, Basketligan special etc. 

 

• Bidrag/kickback, vad menas? 

Svar: KFUM Sverige gav ett stort bidrag efter pandemin som till en slags omstart i 

föreningarna. Gav en stor intäkt det året. 

 

• Förrådshyra, vad menas? 

Svar: Gallerförrådet på Balders, 6000 kr/år. 

 

• Hur är det med Kassaflödet, likviditeten alltså pengarna i kassan? 

Svar: Vi har skjutit upp hallhyran till kommunen. Vi har likviditetskris. 

 

• Hur stor hallhyra har vi skjutit upp? 

Svar: ca 50 000 kr. 

 

* Andre går igenom ekonomikalkylen. 

Frågor och information runt kalkylen: 

• Hur många spelare räknar ni på? 

Svar: Vi räknar på dagens aktiva plus ett 10 tal andra medlemmar, alltså ett 50 tal 

mindre än i dag. 

Vi kommer att ta bort familjemedlemskap och stödmedlemskap till kommande säsong. 

I snitt blir det ca en fördubbling mot årets träningsavgifter. 

 

• Vi för samtal med kommunen. Vi ligger bra till för att få ingå strategiskt partnerskap 

med kommunen, där vi får ett mer långsiktigt ekonomiskt stöd från dem via deras nya 

modell som ersätter deras sponsring, då vi uppfyller flera av deras kriterier. Börjar 

gälla föst vt-24. 

 

• Slutar folk i styrelsen? 

Svar: Ja. Det blir gissningsvis ca 3 av 7 kvar. 



• För att få bidrag från till exempel Arvsfonden måste man göra något extra utöver den 

vanliga verksamheten, ofta i form av projekt. 

* Vad tycker ni att vi ska göra? Alla kommer med förslag. 

• Vilka är busskostnaderna? 

Bryt ner i mindre poster. 

Hur mycket är det kvar att betala på dem? 

Svar: 2 år. 

 

 
 

• Räknas medlemsavgiften på årets medlemmar? 

Svar: ja. Vi har inte gjort någon prognos om vi tappar medlemmar. 

Däremot har vi räknat bort ca 50 medlemmar som kommer via familjemedlemskap, då 

vi tror många av dem kommer att försvinna i och med att vi tar bort möjligheten till 

rabatterat medlemskap. 

 

• Angående stiftelsen, visste vi inte om att det inte skulle bli någon utdelning från dem? 

Thomas redogör för stiftelsen och hur de betalar ut sin avkastning. Alltså när det blir 

vinst på aktier etcetera, vilket inte är en garanterad intäkt som traditionellt har varit 

relativt säker, men som på grund av marknadsläget i år inte har kunnat ge någon 

utdelning. 

 

• Angående medlems- och träningsavgifterna kan man inte höja medlemsavgiften så att 

det inte blir så dyrt för de som ska träna 3 gånger/vecka? 

Svar: Att höja medlemsavgiften ger inte lika bra tillskott i kassan som att höja 

träningsavgiften. För att få någon betydelsefull effekt på träningsavgifterna behöver 

medlemsavgifterna höjas så pass mycket att det kan bli svårare att behålla medlemmar. 

 

• Baldershallen är inte bra. Det är för få korgar. Kan man boka i andra hallar? 

B-hallen har samma pris som Balders. 

Halltiderna önskades redan i april. 

Kan vi spara pengar på att byta hallar? 

Förtydligande från kassören 

Bussen köptes in 2020-12-11 

- Lånet löper på 5 år 

- 2023-07-11 är skulden   143 314 kr. 

 

Under säsongen 2023: 

- Amortering och ränta   72 352 kr 

- Försäkring    17 304 kr 

- Fordonsskatt  5 297 kr 

- Underhåll   47 116 kr 

- Bränsle, parkering, broavgifter m.m. 14 737 kr 

- Intäkt vid utlåning  47 728 kr 



Ja men inte utan att andra oönskade effekter uppstår. 

 

• Stockholmsserien: 

Lagen står själva för kostnaderna. 

HU17 och DU19 ska spela där. 

Kostar 55-70 000/ säsong. 

 

• Vad är det för klubbjobb på gång? 

Härnösandsfesten, Miriam Bryant och älvstädningen. 

 

• Tyvärr blev inventeringen på Citygross ett fiasko. 

 

• Bogrundet ger bra med pengar till lagen. 

Räkna med kort varsel på arbetena där. 

Vi kontrollerar med de om vi kan få fler jobb där. 

 

• Fördelar vi intäkten från jobben mellan klubben och lagen? 

Får inte klubben in några pengar, finns inga lag heller. 

Vi måste balansera mellan de två. 

 

• Kan vi arrangera en Cup? 

Handbollen som också är en liten sport har en jättestor cup här i stan. 

Bra tid för en cup är i början av hösten innan serien drar i gång. 

Bara fika på en cup borde ge mycket pengar. 

Hur många lag tror vi kommer hit? 

Det finns en viss risk för att ett antal lag inte har inte råd att komma hit. 

 

• Tjejerna i sekretariatet har gjort ett bra jobb, men de försvinner nu. 

Kurs för att sitta i seket kommer i höst. 

 

• Tyvärr gick inget av våra arrangemang med vinst säsongen som gick.   

 

• Ska vi vara med på USM? 

Det kostar för mycket. 

Dyrt för lagen och för klubben. 

Kostar runt 90000 kr. 

Klubben tog ut en avgift av varje spelare på 350 kr för bortamatcher.  

Ska vi verkligen ta bort USM? Det är ju det som spelarna tränar för. 

 

• Domarersättningen blir lägre nu i div 2, men höjs lokalt. 

 

• Vad ska vi välja? Öka sponsring? Ta bort personal? Höja avgifterna? 

• Kan vi hitta en sponsorgrupp här och nu? 

Ett säljblad som man kan visa på företag gällande sponsring vore bra. 

Sponsring är avdragsgillt för företag. 

 



• Hur kan vi fördela kanslianstens jobb på styrelsen om vi ska vara utan anställd? 

Kan kanslisten avlastas från lite jobb så vi kan vi kan sälja sådana tjänster till annan 

förening på x antal procent? 

Vad gör kanslisten? 

Kan vi ha olika arbetsgrupper som löser det jobbet? 

En arbetsbeskrivning ska skickas ut. 

 
 

• Hur många lag kommer att hjälpa till med alla evenemang nu när det kris i 

föreningen? Kommer alla att ställa upp? 

 

• Vi behöver struktur och tydlighet. 

Det här förväntas av dig, det här ska du hjälp till med. 

Vad får klubben och vad får laget. 

Vad krävs av dig som spelare, förälder. 

 

• Hur mycket pengar behövs innan september då det börjar komma in pengar igen? 

50000 kr. Vi kommer att klara oss till september. 

 

• Det är svårt att få alla föräldrar att engagera sig trots tydliga beskrivningar vad som 

förväntas. 

 

• Friköp måste få finnas som alternativ vid försäljningar/jobb. 

Vi kan inte tvinga någon till friköp enligt RF. 

Jobbar man inte får barnet inte spela, är ett alternativ. 

Dyrare avgifter om du inte vill/kan sälja/arbeta. 

Styrelsen måste utreda vad som är möjligt juridiskt. 

 

• Varje lag skulle kunna fondera pengar till klubben i tidiga år. 

Sedan när man är äldre får man ta del av kakan. 

Så gör en del andra föreningar. 

 

• Fråga Monica i Bräcke om tips. Hon drar in mycket pengar. 

 

• Hur akut är det nu? Vad gör vi till hösten för att vara på god fot? 

Vi har flera föreningsjobb inom en snar framtid. 

Ju fler som jobbar där desto bättre. 

Det saknas folk, 13 st vuxna, lördag 22/7 på Härnösandsfesten. 

12/8 Maggio/Bryant-svar denna vecka om vi får det jobbet. 

 

• Årsmöte 4 september. Lokal är oklart. 

Vi får erbjudande att vara i Skvaderns aula. 

Motioner senast 2 veckor innan mötet. 

Rollbeskrivningen är bifogad till dessa anteckningar 

Se informationsruta i slutet av dessa minnesanteckningar. 



Det finns två motioner idag, en om höjda avgifter och en om att avveckla föreningen. 

Rösträttsålder är 16 år, är medlemmen yngre är det målsman som röstar. 

Alla förslag på idéer mejlas till klubbens inkorg. 

 

• Sprid gärna positiva tankar och saker om föreningen på sociala medier. 

Vi går framåt med positiva tankar! 

 

• Vi lägger ut materialet från detta möte på Laget.se under dokument, så att alla kan läsa 

och sänder ut ett meddelande om när det finns där och var ni hittar det. 

 

• Klubben har ett swishkonto. 

Även detta distribueras så att vi tillsammans kan genomföra en Swishkampanj 

 

 

Tack för visat intresse! 

Styrelsen gm. Lotta Nyström 

 

  

Vi har satt upp Swishnummret 123 417 19 06 för donationer 

Om ni vill skapa en Swishkampanj på era socialamedieplattformar för att stödja 

föreningen kan ni använda nedanstående text som inspiration. 

Om ni vill använda vår logotype i detta syfte går det bra att använda den som 

finns på samma ställe som dessa minnesanteckningar. 

Vill ni vara med och bidra till en förening som erbjuder mötesplatser där unga 

människor kan utvecklas till sin fulla potential?  

Donera då valfritt belopp via Swish till: 123 417 19 06 

Mottagaren är: KFUM SUNDSVALL BASKET 

Spelare i KFUM Sundsvallbasket kan vara vem som helst, då det i vår klubb 

finns möjligheter för alla som vill, att spela på den nivå som man har 

förutsättningar för. 

Allas rätt att vara med är viktig för oss. Vi tror på respektfulla möten mellan 

människor där lusten att delta och det gemenensamma intresset överbryggar alla 

motsättningar, minskar olikheter och ökar förståelsen. 

Alla som vill vara med i föreningen är välkommen oavsett nationalitet, etniskt 

ursprung, religion, ålder, kön, sexuell läggning eller fysiska och psykiska 

förutsättningar. 



 

Uppdragsbeskrivning för kanslianställd KFUM Basket Sundsvall 

Syfte: 

Rollen som kanslianställd innebär att vara föreningens nav och förstahandsval i kontakter både 

inom föreningen och för externa parter. Vidare ansvarar den anställde för att upprätthålla den 

dagliga verksamheten och föreningsutvecklingen utifrån styrelsens inriktning och beslut. 

Huvudsakliga arbetsuppgifter och ansvar: 

Föreningsutveckling: 

• Driva ledarförsörjning och föreslå fördelning till föreningens olika lag 

• Driva kontinuerlig spelarrekrytering genom insatser som syftar till att attrahera barn 
och ungdomar att ansluta sig till föreningen  

• Vara utbildningsansvarig för ledare och funktionärer 

• Driva spelarutveckling/utbildning i samarbete med utsedd ledare för föreningens 
representationslag 

• Arrangera och genomföra coachträffar under året; före, under och efter säsongsavslut 

• Ansvara för beslutad skolverksamhet i syfte att rekrytera spelare till föreningen 

• Planera, arrangera och genomföra läger för egna spelare och övriga i landet 

• Närvara vid samtliga lags träningar några gånger per säsong för att säkerställa att 
verksamheten bedrivs enligt föreningens riktlinjer 

• Hålla kontakten med övriga föreningar, basketförbund eller andra externa parter vid 
behov 
 

Löpande arbetsuppgifter och administration: 

• Följa beslutat årshjul för verksamheten med dess insatser, exempelvis: 
o Ansvara för anmälningar av lag till seriespel och ev cuper/turneringar som 

beslutats av styrelsen 
o Ansvara för att aktivitetsstöd och andra kommunala bidrag samt övriga 

ansökningar/redovisningar inkommer i tid till respektive instans 
o Boka halltider inför varje säsong för träningar och matcher, vara föreningens 

huvudsakliga kontakt i dessa frågor 
o Boka lagens resor för bortamatcher 
o Ansvara för administrationen av spelar- och ledarlicenser 

• Verkställa beslutade inköp inom budget samt redovisa kvitton etc till kassör 

• Ansvara för föreningens minibuss 

• Vara föreningens kontaktperson för ledare, spelare, lagledare och övriga intressenter 
 

Rapportering: 

• Rapportering sker till styrelsen i samband med styrelsemöten eller vid behov 

• Kontinuerlig avstämning med utsedd styrelseledamot vad gäller det dagliga arbetet och 
arbetsmiljö 

 


